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INTERPELACJA

w sprawie gastronomii w parku na Slodowie.

Teren parku na Slodowie cieszy sig coraz wigkszq popularnoSciq w$r6d

mieszkancow Wtoclawka. Po oddaniu obiektow handlowych u zbiegu ulic Kapitulnej i

Dfugiej jeszcze sig zwiqkszy. Jako problem zaczyna siq jawic brak toalet oraz

gastronomii. Takie obiekty sq tylko przy basenie miqdzyosiedlowym' Nastqpne

dopiero na bulwarach.

W imieniu mieszkaricow Wtoctawka zwracam sig z pro6bq o posadowieniu na

terenie parku toalet publicznych, w ktorych mo2na utrzymac wysoki poziom czysto*ci

i higieny. Takich, w kt6rych moZna zadbac o miejsca do przewijania, bo przecieL

rowniez n*odym mamom park ma sfuZyc.

Stadem innych miast moZna zadbai o lokal gastronomiczny.

W imieniu mieszkaricow Wloclawka zwracam sig z pro5bq o rozpoczqcie

debaty o wydzieriawieniu terenu pod budowq gastronomii, wybudowaniu przez

miasto i wydzierzawieniu, bqd2 otwarciu miejskiej kawiarni, klubokawiarni czy baru

oraz toalet w konstrukcji lekkiej, nietnr,uale zwiqzanei z gruntem. W konsultacjach tych

powinni wziqc udzial mieszkaficy, w szczegolno6ci przedsigbiorcy zajmujqcy siq

gastronomiq.
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